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2011Z02226 

Vragen van lid Van der Ham (D66) aan de staatsecretaris voor Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over openbaarheid gebruik gemeenschapsgeld door 
(bijzonder) onderwijsinstellingen in het Hoger Onderwijs (ingezonden 
4 februari 2011). 

Vraag 1
Wat is de reactie van de regering op het bericht dat bestuurders in het Hoger 
Onderwijs niet willen meewerken een openbaarheid van declaraties?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat onderwijsbestuurders verantwoording af moeten 
leggen over wat zij doen met publiek geld? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u het dat bijvoorbeeld hbo-instellingen de bijzondere 
grondslag van hun instelling gebruiken om geen openbaarheid van cijfers te 
geven en het feit dat ze niet vallen onder de Wet openbaarheid van bestuur. 

Vraag 4
Bent u het eens met de stelling dat de vrijheid van onderwijs slaat op de 
inhoud van het onderwijs, niet op de financiën? 

Vraag 5
Bent u bereid de wet aan te passen opdat voortaan transparantie van 
besteding van geld de norm wordt, voor alle uit gemeenschapsgeld 
gefinancierde onderwijsinstellingen?

1 RTL Nieuws, 2 februari.
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